

## 《单词百科:indirection是什么意思?indirection怎么发音?indirection的解释和用法》

英语单词indirection是什么意思?indirection怎么读?indirection怎么发音?简答网为您整理了indirection的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### indirection怎么读

indirection的读音:[     nd   'rek     n]

### indirection的意思

1、n.间接;

### indirection的双语例句

1、These adjectives mean disposed to or marked by indirection or deviousness in the gaining an end.

这些形容词都有通过或表明通过间接或迂回手段最终获得.

2、The dereference operator is also known as the indirection operator.

取消引用运算符也称为间接寻址运算符.

3、Instead, you must use proxies, which provide a level of indirection.

您必须代之以使用代理, 它提供一定程度的间接性.

4、These verbs mean to convey thoughts or ideas by indirection.

这些动词的意思是用间接的方式传达思想或观点.

5、Provides a level of indirection between consumers of the assembly and the assembly's implementation details.

在程序集的使用者和程序集的实现详细信息的使用者之间提供一定程度的间接性.

6、Every problem in software engineering can be solved by adding an extra layer of indirection.

我也出现这个问题了不过不是启动的时候,而是运行中. 有谁知道如何解决?

7、Computation express that the stiffness indirection in new two spring system have increased.

计算表明:改进后的两系弹簧系统在各个方向的刚度都显著增加.

8、All the point detectors have indirection; sensitive part must be at the centre-line of the vessel.

所有点 检测器 (带灰色铅罩的探头)都要把带灰色铅罩那端瞄准设备中心线.

9、This use of hostingRedirector is called simple indirection.

hostingRedirector的 这种使用方式称为简单间接模式(simpleindirection).

10、To venture capitalists appraising project and making decision, it has a quite strong practice indirection meaning.

对于风险投资项目的风险评审决策具有较强的实际操作指导意义.

11、The intermediary creates an indirection between the other components.

中间件构成了组件间的间接性.

12、Install regulator in the line with the arrow on the body pointing indirection of flow.

在管道上安装调节阀,使其阀体上的箭头指向流体流向.

13、These nouns are compared as they denote means for achieving an end by indirection.

当这些名词表示为间接达到某目的的手段时作比较.

14、This paper describes the Indirection of log facies analysis and the log an-alysis for facies indices.

本文阐述测井相分析方法的间接性和岩相标志的测井分析.

15、He tried to find out by indirection.

他试图通过间接方式来查明真相.

以上是简答网为您整理的indirection怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/indirection>